
Protokoll styremøte i Skien Ishockeyklubb, 06.01.2021  

Sted: Teamsmøte 

Startet: kl.19.00 

Slutt: kl. 21.55 

Tilstedet med stemmerett: Ronald Rösler, Nicklas Ewen, Elin Skrettingland, 

Kathryn Lee Hansen, Solveig Venheim Fink, Katherina Grønhaug, Halvor Nyberg 

og Kent Engeseth. 

Eksterne uten stemmerett. (deltatt kun oppsatt tid deler av møtet) 

Gaute Øverås Ledergruppe Akademi, Steinar Sørum og Knut Vidar Giltvedt 

representant A-lag 

Referent: Elin Skrettingland 

Saksliste 

Sak 1: Godkjenning av styreprotokoll 29.12.2020 

Godkjent.  

Sak 2: Møte med ledergruppe U18, U21 Elite 

 

- Gaute, Kaptein U21, deltar som representant fra laggruppen U21 og U18 er 

invitert på bakgrunn av innsendt bekymringsmelding til styret 24.12.2020 

Hovedpunkter fra laggruppen: 

-Unntatt offentligheten 

Sak 3: Møte med A-lag 

Steinar Sørum, hovedtrener og Knut Vidar Gildtvedt, tillitsvalg A-lagsgruppen 

deltar som representanter og er invitert med bakgrunn av innsendt 

bekymringsmelding fra A-lag 29.12.2020 

Hovedpunkter fra laggruppen 

- Unntatt offentligheten 

Sak 4: Gjennomgang av TSC saker - ustabilitet i trener tjeneste, hospitality 

pakke, leiligheter. 

-Sak flyttet til arbeidsmøte uke 2 

 

 



Sak 5: Planlegging årsmøte 2021 

- Styret beslutter grunnet antatt smittesituasjon, om å gjennomføre digitalt årsmøte 

innen frist, slutten av Mars 2021. Konkret dato ikke satt.  

- Ronald sjekker opp mulighet fra NIF eventuelt NIHF vedrørende gjennomføring- 

- Ønske fra styret om en ekstern dirigent. Ronald sjekker opp dette 

o Årsberetning (årsrapport) 

-Niklas etterspør årsberetning fra lagleder i klubben 

o Årsregnskap 

- Møte med regnskapsavdeling 7 Januar 2021. Ronald og Katharina deltar 

o Styrets forlag til organisasjonsplan 

- Behandles styremøte 13/11 

o Styrets forslag for medlemskontingent og treningsavgift  

- Halvor og Kate utarbeider forslag til styret. 

o Styrets forslag til budsjett 

- Utarbeides i starten av februar. 

Sak 6 Oppdrag fra styre til anleggsgruppen om initiativet for ny ishall, 

leder Stig Mortensen 

 

· Styret ber anleggskomiteen se på mulighetene for ny hall. 

 


